

## كاندرينا

### التركيب:

كل حبة تحتوي على 18 ملغم أسبارتام.

### المواصفات :

مضغوطات بيضاء صغيرة فوارة سريعة الذوبان و خاصة في السوائل الحارة لها طعم السكر الطبيعي . تمتاز بقدرة تحلية أقوى من السكر بـ 200 مرة أي أن كل حبة تعادل 4 غ من السكر تقريباً و تعطي فقط 0.25 حريرة للجسم . ولما كان الأسبارتام من أصل نباتي فإن استعماله ليس له تأثيرات جانبية كما تفعل المحليات الكيميائية الأخرى مثل سكارينات الصوديوم.

### الاستعمال :

لتخفيف الوزن - مرضي السكري-إسهالات الأطفال-المحافظة على الوزن الطبيعي .  
يُنصح الأشخاص ذوو الوزن الزائد بتخفيف نسبة الحريرات التي يستعملونها يومياً و ذلك باستبدال أي كمية من السكر بالكاندرينا التي تعطي عدداً من الحريرات أقل بمئة مرة من السكر العادي .

### احتياطات الاستعمال :

- يجب عدم استعماله للمرضى المصابين بمرض الفينيل كيتون يوريا لأن مادة الأسبارتام تحتوي على الفينيل آلانين .  
- الحد الأقصى للاستعمال اليومي هو 40 ملغم أسبارتام لكل كغ من وزن الجسم (133 حبة لبالغ وزنه 60 كغ) .

### طريقة الاستعمال :

للكبار: حبتان لكل فنجان من الشاي أو القهوة أو الزهورات أو أي مشروب آخر .

للاطفال: في حالات الإسهالات يستبدل السكر بالكاندرينا حسب إرشادات الطبيب .

### العبوة :

عبوة بلاستيكية تحوي 100 مضغوطة.

## **CANDRINA**

### **Composition:**

Each tablet contains 18mg Aspartame.

### **Specifications:**

Effervescent small white tablets, very soluble especially in hot liquids, it has the taste of the natural sugar. Its sweetening property is 200 times stronger than sugar. Each tablet has sweetening power of 4g of sugar, and has only 0.25 calorie.

The Aspartame is derived from vegetable source, so it has no side effects like other chemical sweeteners such as sodium saccharin.

### **Usage:**

For reducing weight – diabetic patients – children's diarrhea –for maintaining normal weight.

Obese People are advised to reduce their calories daily intake by replacing any amount of sugar by Candrina which has 100 times less calories than normal sugar.

### **Precautions:**

-Candrina should not be used by patients who have phenylketonuria , because aspartame contains phenylalanine .

-the maximum daily consumption is 40mg aspartame for each kg of body weight (133 tablets for a 60kg adult ).

### **The way of use:**

#### For adults:

Two tablets for each cup of tea, coffee, ptisan or any other drink.

#### For children:

In the case of diarrhea, replace the sugar by Candrina according to the doctor's instructions.

### **Packing:**

A plastic bottle containing 100 tablets.